
             
                               
   
  PROTOKOLL 
SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm 2021-10-12 
 
Art Styrelsemöte 
 
Tid 2021-10-12 kl 13.15-14.00 
 
Plats Odd Fellow-lokalen 
 
Närvarande Hans Liljas, ordf 
 Anita Beckman 
 Claes-Henrik Engström 
 Bo Henriksson 
 Ulla Nordin 
 Leif Jansson 
 Birgitta Jansson 
 
1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Förra protokollet 
 Inget att erinra. 
 
3. Kassörens rapport 
 Inget nytt sedan föregående möte.  
 Postgiro    15.814:- 
 Bank         19.799;51 
                          Kassa          1.952:-  
 
4. KPR 
 Inget nytt sedan föregående möte. 
  
5. Uppvaktning av medlemmar 
 Irmgard Andersson, Munkfors, 90 år den 22 okt. Hans skickar blomstercheck. 
 
6. Styrelsen 
 Följande styrelseledamöter önskar avgå: Hans Liljas (ordf), Bo Henriksson 
 (kassör), Birgitta Jansson (sekr), Sten-Åke Larsson (ledamot),  
 Arne Högkvist (ledamot) 
 Valberedning saknas så det bestämdes att vi ringer runt till tänkbara  
 kandidater.  
 Följande förslag framkom: Nystart i ny lokal. Ev gå ihop med Ekshärad. 
 Brev/mail till samtliga medlemmar och förklara läget. 
 
7. Studiecirklar 
 Ulla meddelade, att bokcirkeln har startat och haft ett möte. Möten skall 
 hållas en gång per månad. 1700-talets historia, ledare Hans Liljas, startar 
 tisdagen den 19 oktober. Vi skall också försöka komma igång med en 
 cirkel i vinprovning.  
  
 
 



 
 
  
8. Programförslag 
 Ett antal medlemmar åker till Säffleoperan tillsammans med 
 SPF Munkfors-Ransäter den 17 oktober. 
 Anmälningslista till Pubkväll på Tittin skickades runt. Intresset var tunt. 
 Den 11 januari underhåller Tord Sölvesson. 
 Ett program för nästa år skall utarbetas.  
 
9. Hur skall medlemmarna få reda på programmen 
 Ett program i plånboksformat trycks upp och skickas till samtliga. 
 Program för månadsmötet meddelas under ”Föreningsnytt” i Veckobladet. 
   
10. Övriga frågor 
 Leif berättade om distriktets konferens på hotell Monica den 22 november. 
 Inbjudan har skickats till ordförande i samtliga föreningar 
 Hans tyckte att vi bjuder in någon som berättar om vår kommun. Förslagsvis 
 Jens Fischer. 
 Eftersom dagens talare, socialchef  Maria Persson, ringt återbud så föreslog 
 Leif  att dagens mötesdeltagare skulle diskutera i grupper och ge  förslag till  
 kommande aktiviteter.  
  
   
 
 Vid protokollet 
 
 
 Birgitta Jansson 
  
   
 
  
  
 
  
  
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
  
 

Brainstorming 
 
* Vinprovning 
* Studiecirkel om bruksmiljö med  
 studiebesök 
* Teaterresa till Karlstad 
* Resa till Hjalmars revy i Örebro 
* Resa på Göta kanal 
* Resa på Dalslands kanal 
* Resa till Borgvik 
* Esters café i Långserud 
 
 
En del aktiviteter är öppna endast sommartid. 
 

 
 
 



  
  
                                  
 
 
 
 
 
 
  


